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Buitengewone zitting van 02.04.19

#Onderwerp : Interpellatie van de Heer Jos Bertrand betreffende de uitvoering van de werken van
Vivaqua in de wijk van de Dries#

Openbare zitting

Op de gemeenteraad van 17 december stelde ik een vraag i.v.m. de uitvoering van de werken van Vivaqua
in de Jachthoornlaan.
In het antwoord op mijn vraag stelde de bevoegde schepen dat  « De werken van de Jachthoornlaan worden
door Vivaqua beheerd. Er is geen contractuele band tussen de onderneming door Vivaqua aangewezen en
de gemeente, niettemin moeten wij ons erover kommeren. De ondernemer wordt aan een uitvoering termijn
in het lastenboek gehouden dat door Vivaqua wordt bepaald, en als hij het niet eerbiedigt ziet hij zich
straffen van achterstand opleggen. Inzake communicatie met de buurtbewoners, ziehier hoe de dingen
gebeuren: een schriftelijke post huis-aan-huis door de schepen gevalideerd, wordt door de onderneming één
week voor het begin van de bouwwerf aan de betrokken bewoners door deze verdeeld  (….). Wat de
voetgangers circulatie betreft, daar men de aansluitingen tussen het riool en privé-bezitten moet vervangen,
kan een stoep tijdelijk niet toegankelijk zijn en een signalisatie die deze verzoekt om van stoep te veranderen
opgesteld. Soms beperken de bomen punctueel de breedte van de stoep. Ik zal erop toezien dat Vivaqua op
nog meer regelmatige wijze communiceert en aandacht schenkt aan de toegang van de voetgangers en het
gebruik van de stoepen ».
Mag ik, in opvolging van dit antwoord, vragen of er intussen contacten geweest zijn met Vivaqua en wat het
resultaat is van deze contact name.
Indien er een contact geweest is, kan ik u althans verzekeren dat er geen rekening gehouden met de door de
schepen aangehaalde procedure. Op vrijdag 22 maart kregen buurtbewoners van het deel tussen Elandstraat
en Klokjeslaan een brief van Vivaqua met de mededeling dat onder voorbehoud van weerverlet werken
zullen opstarten op 25 maart, dat die 70 werkdagen zullen duren dat er een gedeeltelijke toegangs- en
tijdelijk parkeerverbod zal gelden en sommige garages niet toegankelijk zullen zijn.
Inmiddels verneem ik dat deze pas ten vroegste medio april zullen aanvangen en dat men eerst het gedeelte
van de Rode Stenenstraat gaat renoveren. Daar werd een parkeerverbod geïnstalleerd tot 24 april, werden
enkele grote rioolelementen voor de woningen gedeponeerd.
Inmiddels werd ook het verlengde van de Rode stenenstraat in de Dries richting Watermaal-Station
afgesloten, ook al weet ik niet of dit nu gaat om werken in opdracht van Vivaqua.
Hoe rijmt dit opnieuw (de eerste communicatie dateert van eind september, één dag voor de aanvang van de
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werken) met het antwoord van de schepen dat een onderneming geacht wordt één week voor de start van de
werken te communiceren en een door de schepen gevalideerde communicatie, dient te verspreiden. Werd het
schrijven van 22 maart door de schepen gevalideerd? Is dit ook het geval met de eerste brief van eind
september? Is er buiten deze brieven verder nog gecommuniceerd, bijvoorbeeld met de inwoners van de
Rode Stenenstraat?
Buurtbewoners kunnen best begrip opbrengen voor het feit dat er werken moeten uitgevoerd die op termijn
verbetering moeten brengen in onze leefsituatie, maar het volkomen gebrek aan communicatie doet wel
vragen rijzen. Bovendien moeten we ook vaststellen dat de werken zeer traag verlopen. 
Nochtans is het geen kwestie van slechte wil. Wie het informatietelefoonnummer 02.5188524 dat op het
pamflet staat, contacteert, krijgt zeer behulpzame mensen aan de telefoon. Probleem is dat men zich als
buurtbewoner de moeite moet doen om mensen die andere zaken te doen hebben, lastig te vallen, terwijl het
ook schriftelijk aan iedereen, had kunnen meegedeeld worden.  
Mag ik het schepencollege dan ook enkele vragen voorleggen betreffende de coördinatie van zulke grote
bouwwerven, de controle erop, en de plaats van de gemeente in de communicatie en de goede afloop.
De gemeente is betrokken in werkgroepen en coördinatie van werken op zijn grondgebied, er is het netwerk
OSIRIS - dat veel te wensen overlaat – en dit alles zou de gemeente in staat zou moeten stellen om zulke
belangrijke werken op te volgen. Bovendien zou de dienst stedenbouw toezicht moeten kunnen uitoefenen
op de afloop van de werken… ook al lijkt die dienst mij daartoe niet uitgerust.
Mag ik dan ook weten hoe deze bouwwerf door de diensten van de gemeente wordt opgevolgd? Wat zijn de
ervaringen van onze gemeenteadministratie met deze procedures en coördinaties en wat zou er volgens hen
moeten verbeteren? Zijn er contacten met de (onder)aannemers op het terrein en met de opdrachtgever van
de werven?
Ivm de Jachthoornlaan en de Rode Stenenstraat zou ik willen weten waaraan de vertragingen te wijten zijn?
Ik stel vast dat men met kleine ploegen werkt, ligt daar de oorzaak van de vertraging ? Kan de gemeente,
Vivaqua en/of zijn onderaannemers op het terrein, verplichten of aanmanen om een beter
communicatiebeleid te voeren en iemand die Frans of Nederlands spreekt, permanent op de werf aanwezig te
hebben?
Ik stel vast dat na afloop van de werken, het wegdek in zeer rudimentaire staat hersteld wordt, mag ik
vernemen of dit zo lang gaat blijven liggen en wanneer een degelijke heraanleg van de straat voorzien is en
wat de exacte plannen zijn ?

De Raad neemt kennis.

ALDUS GEDAAN EN BERAADSLAAGD IN ZITTING,
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